



## Community Protection Volunteer Application Form

The Community Protection Program works to build an effective communication network with the University community to make Protection Services more visible and accessible. More specifically, the program encourages community members to take part in various crime prevention programs designed to develop a proactive approach to counter crime. The Community Protection also manages the Lost & Found service for the University.

### Contact information

Full Name: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

Home number: \_\_\_\_\_

Cell number: \_\_\_\_\_

Email address: \_\_\_\_\_

### Languages

English spoken: \_\_\_\_\_

French spoken: \_\_\_\_\_

English written: \_\_\_\_\_

French written: \_\_\_\_\_

English verbal comprehension: \_\_\_\_\_

French verbal comprehension: \_\_\_\_\_

Program of study: \_\_\_\_\_

1) How did you hear about Community Protection?

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

2) Why would you like to become a volunteer at Community Protection?

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

If accepted as a Community Protection volunteer, I understand that I will first have to pass an interview and then attend a training session. I also understand that I will need a criminal record check, a minimum of 3 hours of volunteering per week and to sign a contract.

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

Please submit this application at:  
Community Protection      University Centre, Room 02A

## Formulaire d'application pour les bénévoles de la Protection communautaire

Le centre de la Protection communautaire a pour objectif premier d'établir un réseau de communication efficace avec la communauté afin de rendre le Service de la protection plus visible et accessible à tous. Plus précisément, le centre a été créé pour encourager les membres de la communauté à participer aux différents programmes de prévention afin de réduire le crime sur le campus. La Protection communautaire est aussi en charge du service des objets perdus & retrouvés sur le campus universitaire.

### Information générale

Nom complet: \_\_\_\_\_

Adresse: \_\_\_\_\_

Téléphone à la maison: \_\_\_\_\_

Téléphone cellulaire: \_\_\_\_\_

Courriel: \_\_\_\_\_

### Langue

Anglais oral: \_\_\_\_\_

Français oral: \_\_\_\_\_

Anglais écrit: \_\_\_\_\_

Français écrit: \_\_\_\_\_

Compréhension verbale en Anglais: \_\_\_\_\_ Compréhension verbale en Français: \_\_\_\_\_

Programme d'étude: \_\_\_\_\_

1) Comment avez-vous entendus parler de la Protection communautaire?

\_\_\_\_\_

2) Pourquoi voulez-vous devenir bénévole à la Protection communautaire?

\_\_\_\_\_

Si je suis accepté en tant que bénévole à la Protection communautaire, je comprends que j'aurai à passer une entrevue et assister à un cours de formation. Je comprends aussi que j'aurai besoin d'une vérification de sécurité, d'un minimum de 3 heures de bénévolat par semaine et que j'aurai à signer un contrat.

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

Veuillez retourner le formulaire rempli à l'adresse ci-dessous:  
Protection communautaire      Centre universitaire, pièce 02A

